
 
 

Protokoll  
 

Styrelsemöte Kalmar Båtklubb 
 

Styrelsemöte nr 5, för verksamhetsåret 2022–2023 

Måndag 2023-04-17 kl 18.30 i klubbstugan 

Närvarande: Christer Jennemyr, Kent Olofsson, Thomas Mattson, 

Mattias Håkansson, Karin Ohlsén, Olof Jernold och Margareta 

Karlsson. 

 Frånvarande: Mats Tegman. 

§5.1 Mötets öppnande. 

Christer förklarade mötet öppnat. 

§5.2 Föregående protokoll/ Olof 

Föregående protokoll godkändes, med tillägget under punkten 4.5b att det är KBK som 

lägger ut bojen på Gamla Varvet. 

§5.3 Justering av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 

§5.4 Lägesrunda 

Ingen hade något att rapportera utöver de punkter som finns upptagna i föredragningslistan. 

§5.5 Rapporter 

a) Ekonomi, nya medlemmar/Kent 

Ekonomin är fortsatt god, inga nya medlemmar sedan förra mötet. 

 

b) Varvet/Mattias 

Inget nytt att rapportera sedan förra gången. 

Städning är inplanerad till söndagen den 23 april 

 

c) Nyhetsbrev/Christer 

Nytt brev går ut inom kort. 

 



 

d) Festkommittén/ Städning Varvet o Valborgsmässofirande 

Planering för valborgsmässofirande är på gång, information kommer i 

nyhetsbrevet. 

 

e) Stuguthyrning/Christer 

Beläggningen är fortsatt god.  
 

 

§5.6 Diskussion  

a) Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Info om nuläget och vidare beslut utifrån den 
Inget nytt sedan senast. 

b) Avisering av medlemsavgift/Kent/Christer 
Påminnelse om obetalda avgifter 
Påminnelse har gått ut sedan senast, ca 15 kvar som inte har betalat. 

c) Kassörsuppdraget/Kent/Thomas/Christer 
Omfördela och lätta på uppdragets arbetsuppgifter. 
Arbetet fortskrider i samarbete med Ludvig & Co. 

d) Program/Kalender 2023 

Uppdatera bl.a. Valborg 
Programmet uppdateras kontinuerligt. 

e) Handbok/Thomas 

Bortfallen text, MH 
Ändringar måste göras direkt på Google drive annars sparas det inte. 

f) Hemsidan och e-postadresser/Thomas 

Bör vi uppdatera hemsidan till en modernare layout? Ev. inloggning till känsligare info. E-postadresser till 

klubben. Vi fortsätter med fler tankar kring arbetet. 
Thomas är i kontakt med en konsult för att diskutera vidare. 

g) Utvecklingssamtal styrelsemedlemmar/Thomas 

Thomas håller i detta genom att prata oss samman och vässa våra kompetenser. 

Samtalen fortgår. 

h) Annonsörer på hemsidan och i nyhetsbreven. 
Lägesrapport 
Betalningar har inkommit. 

j) Kalmar Waterexpo 
Läget inför. 

Planering fortgår, diverse förslag på aktiviteter framfördes. Styrelsen hoppas god uppslutning av 

medlemmar, som bemannar vårt mässtält.  

§5.7 Övriga frågor 

Önskemål om båtsportsmöte framfördes. Fråga skickad till kommunen. 

TV’n i klubbstugan fungerar ej. Beslut om inköp av ny togs. 

§5.8 Nästa möte 

Måndag 2023-05-08 18:30 i klubbstugan. Christer fixar fikan. 



 

§5.9 Avslutande 

Mötet förklarades avslutat. 


